
Protokół nr 20/2020 

z posiedzenia Komisji Budżetu 

z dnia 28 września 2020 r. 

W posiedzeniu odbytym w Urzędzie Miejskim w Iłowej  uczestniczyło 5 członków komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

1. Fryderyk Roszak – przewodniczący Komisji 

2. Waldemar Leszcz - wiceprzewodniczący Komisji 

3. Agata Parfianowicz – sekretarz Komisji  

4. Edward Lesiak - członek Komisji  

5. Tomasz Słomiński – członek Komisji  

W związku z wymaganą liczbą osób obrady są prawomocne. 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyły osoby: 

- Paweł Lichtański – Burmistrz Iłowej 

- Monika Wołujewicz – Skarbnik Gminy 

- Ewa Gaweł - Kierownik Referatu Podatków, Opłat i Egzekucji 

- Magdalena Grzywaczyk – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego 

- Franciszek Przynoga – radny 

- Robert Goc - radny 

 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęto następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie członków Komisji  Budżetu z projektami uchwał na XXIII Sesję Rady Miejskiej  

30 września 2020 r. 

2. Wolne wnioski i sprawy. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

 

1. Komisja zapoznała się z uzasadnieniami uchwał mających być przedmiotem głosowań na 

najbliższej sesji Rady Miejskiej. Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty 

uchwał. 

2. Komisja zapoznała się z następującymi dokumentami: 

- pismem kierownika ZGKiM uzasadniającym zakup koparko- ładowarki, finansowanym w ramach 

dotacji celowej, 

- odpowiedzią radcy prawnego działającego w imieniu spółki FESTPOL S. i J. Arabczyk sp.j. 

dotycząca mozaiki budynku handlowego położonego przy ulicy Żagańskiej, 

- odpowiedzią Burmistrza Iłowej na pismo w sprawie uciążliwego hałasu i zapachu wydobywającego 

się z przepompowni ścieków PS1 w miejscowości Iłowa, 

- odpowiedzią Burmistrza Iłowej na pytania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Iłowej w sprawie 

zadłużenia ZGKiM wobec wspólnot mieszkaniowych, 

- pismem Starosty Żagańskiego z prośbą o ujęcie w budżecie na rok 2021 środków na budowę domów 

dziecka w Szprotawie, 

- pismem Burmistrza Iłowej do kierownika ZGKiM z prośbą o opracowanie i wprowadzenie procedur 

związanych z windykacją zobowiązań z tytułu użytkowania komunalnych lokali mieszkalnych i 

użytkowych, 

- pismem Rady Sołeckiej i mieszkańców Żagańca z prośbą o wystąpienie do Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa z wnioskiem o nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy Iłowa nieużytkowanej 

działki gruntowej nr 95/2 w Żagańcu, 



- uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Iłowa za 1 półrocze 2020 roku. 

 

  W dalszej części posiedzenia Komisji Budżetu udział wzięli przedstawiciele sołtysów z Gminy 

Iłowa: 

- Alicja Jundt – sołtys Czyżówka, 

- Franciszek Paczkowski – sołtys Czernej, 

- Zdzisław Chodorski – sołtys Konina Żagańskiego, 

- Marek Kulas – sołtys Borowego. 

   Wystąpili oni z prośbą do członków Komisji Budżetu o poparcie wniosku sołtysów z listopada 

2019 roku o zwiększenie diety sołeckiej do kwoty 500 zł.  

  Po wysłuchaniu argumentów sołtysów komisja wnioskuje o podniesienie diet sołeckich do kwoty 

500 zł miesięcznie. Komisja wnioskuje o wpisanie podwyżki do projektu budżetu na rok 2021. 

3. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Posiedzenie Komisji trwało nieprzerwanie od godz. 15.10 do godz. 17.00. 

 

 

 

     Przewodniczący                                                                                  Sekretarz 

        Fryderyk Roszak                                                                                                Agata Parfianowicz                                                             

 

 

 

 

 

 


